
  

 

Protokoll till institutionsstyrelse 
Datum: Onsdag den 24 Augusti, 2022 

Tid: Kl. 13.00-15.00 

Plats: Runnströmsrummet/Zoom 

Närvarande: prefekt Neus Visa, stf. prefekt Mattias Mannervik, professor Antonio Barragan, 
professor Tore Bengtsson, professor Ylva Engström, universitetslektor Sabrina Büttner, 
universitetslektor Martin Jastroch, Facility Manager Stina Tucker, forskare Claes Andréasson, 
doktorand Thomas Grochalski, doktorand Simon Prokisch 

Frånvarande: doktorand Kanwal Tariq 

Adjungerad: administrativ chef Camilla Eldeby 

Sekreterare: Erika Dahlberg  

Ärenden 

1. Tore Bengtsson valdes till justerare.  

2. Dagordningen för mötet godkändes.  

3. Föregående mötesprotokoll från den 9 juni godkändes.  

4. Information från prefekten 
a. Institutionens administrativa kontor går nu mot att vara fullt bemannat. Eva 

Hagström är ny ekonom och Van Le Sabrie kommer ta över rollen som 
personalhandläggare. Jessika Lind arbetar halvtid under hösten då hon 
studerar. Erika Dahlberg tar över en del av Jessikas uppgifter. Beata Gillving är 
fortfarande delvis sjukskriven men är på väg tillbaka. Hon kommer arbeta med 
fakturorna framöver, och behovet att ta in Martin Håkansson Wintzell kvarstår 
därmed inte. 

b. Camilla har i uppdrag att förbereda en krisplan för institutionen. En kris kan 
utgöras av ett hot eller en allvarlig olycka.  

c. Den administrativa gruppen kommer se över rutinerna för utdelning av 
interna stipendier. Tydlig information kommer sedan utgå till institutionens 
medarbetare. En viktig punkt vad gäller stipendier är att de enbart får gå till 
studerande – det är viktigt att de som gör exempelvis sin Post Doc med 
stipendium är medvetna om detta, då förvirring annars kan uppstå i fall de 
kontaktar andra myndigheter.  

d. Den tekniska gruppen har fungerat bra över sommaren. Rekrytering av ny Lab 
Manager är påbörjad. Stina Tucker kommer lämna ECF i november. En plan 
kommer tas fram för perioden fram tills vi hittar en ersättare. 

e. Nelson Gekara har lämnat sitt lektorat på MBW för en ny anställning. Men han 
fortsätter deltid hos oss för att fortsätta handleda sin doktorand. 

f. Pågående rekryteringar:  
• Universitetslektorat– 18 personer har ansökt. Sakkunniga utses. 
• Bitr. lektorat i DDLS – rekrytering kommer att startas på nytt på 

grund av att den som tidigare erbjudits tjänsten har tackat nej. En ny 
beskrivning tillkommer vilken måste godkännas med ett IS-beslut. 



  

 

• WAF nomineringar – interna nomineringar pågående (intern 
deadline 15 november). Välmeriterade forskare med PhD efter 2014 
är av intresse. 

5. Rapport från forskningsgrupper som har underskott: Fyra grupper har underskott men 
bara i en av dessa bedöms att underskottet kommer kvarstå på tre års sikt. 

6. Beslutsärende – Förslag till 
anställningsprofil för ett 
biträdande lektorat i DDLS. Bilaga 
1. 

Beslut: Styrelsen beslutar att 
godkänna förslaget till 
anställningsprofil för ett biträdande 
lektorat i DDLS enligt bilaga 1. Ylva 
Engström inkommer med förslag på 
språkliga justeringar ang. den svenska 
versionen av ämnesbeskrivningen. 

7. Beslutsärende – Beslut om 
rekrytering av djurtekniker till 
ECF.  

Beslut: Styrelsen beslutar att 
rekrytering av en djurtekniker till ECF 
kan påbörjas enligt förslaget i bilaga 2.

 
8. Anmälningsärenden:  

- Notes from the GLK 2022-05-11, bilaga 3  
- Notes from GLK day 2022-06-07, bilaga 4 
- Notes from the Strategy Group 2022-06-13, bilaga 5 

 
9. Övriga frågor: 

a. Ylva Engström tar upp SFO-stöd till utgifter vid SciLifeLabs faciliteter. Stödet 
uppgår till tre miljoner totalt. Enligt Ylva är utlysningens formulering oklar och 
kan till och med upplevas som diskriminerande då en del starka forskargrupper 
som är redan välfinansierade och har redan använt faciliteterna kan komma att 
förbruka en stor del av det disponibla beloppet medan andra kan behöva mer tid 
för att planera sina experiment. Neus återkommer i denna fråga.  

b. Styrelsen fortsätter diskussionen kring stipendier och stipendiaternas status. 
Frågan kommer att diskuteras vid GLK. 

10. Mötet avslutades.  

Vid protokollet 

Erika Dahlberg 

Justeras 

Tore Bengtsson 

Ordförande  

Neus Visa
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